

**Voting Results on the agenda of the Ordinary General Assembly of shareholders of Riyadh Cables Group Co. held on Sunday 04/02/2024 (23/07/1445H) through modern technical means (First Meeting)**

**نتائج التصويت على جدول أعمال اجتماع الجمعية العامة العادية لمساهمي شركة مجموعة كابلات الرياض المنعقدة يوم الأحد ٢٣/٠٧/١٤٤٥هـ الموافق ٠٤/٠٢/٢٠٢٤م عبر وسائل التقنية الحديثة (الاجتماع الأول)**

Approval of the appointment of "KPMG" as external auditor among the candidates based on the Audit Committee's recommendation. The appointed auditors shall examine, review, and audit the (First, Second and Third) quarters and the annual financial statements of the fiscal years 2024 and 2025, in addition to the first quarter of 2026, along with determining their fees that pertain to Riyadh Cables Group Company which are 1,260,000 Riyals for year 2024, 1,350,000 Riyals for year 2025 and 274,000 Riyals for the first quarter of 2026 .inclusive of all subsidiaries

1) الموافقة على تعيين " شركة كي بي ام جي " مراجع حسابات الشركة من بين المرشحين بناء على توصية لجنة المراجعة، وذلك لفحص ومراجعة وتدقيق القوائم المالية (للمربع الأول والثاني والثالث والسنوي) من العامين الماليين ٢٠٢٤م و ٢٠٢٥م، والرابع الأول من العام المالي ٢٠٢٦م، وتحديد أتعابه التي تخص شركة مجموعة كابلات الرياض بمبلغ 1,260,000 ريال عن العام 2024 و 1,350,000 ريال عن العام 2025 و 274,000 ريال عن الربع الأول من العام 2026 شاملا جميع الشركات التابعة

**انتهى**

**END**